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 וועד מקומי קיסריה 

 2022ספטמבר  29
 11/9/22מיום  45פרוטוקול ישיבת הוועד מס'  

 
 משתתפים: 

 מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, אילנה סיגל, אלי רוט, דבי נייקרוג, אופיר מנור. 
 חסרים: 

 חגי דדי, אילן בן יעקב, רווית ברמי. 
 רפי דהן, יו"ר וועדת דת. 

 ישי, יו"ר וועדת חינוך. ציפי ביטון  
 . טיראן כהן, וועדת תחבורה 

 . חפ"ק  –דניאל מנביץ אילן הנגבי, יוליה פנסון, 
 וועדת ביקורת.  – חנה פורת מירה חונוביץ, ירון סוקולוב, 

 ועדת מליאה.  – אודי תמיר, ענת ציפקין , דב מגן 
 רותם גוטמן, עיתונות. 

 אבנר אלקיים, תושב קיסריה. 
 

 לימי הולדת  דבי, שמוליק וחגי.  מושיק פותח בברכות 
 

 . 44נערכת הצבעה לאישור פרוטוקול מס' 
 . : מושיק סגל, שמוליק נובהארי, ליאור בר, אופיר מנור, דבי נייקרוגבעד 
 0: נגד

 0: נמנעים
 

, חפ"ק מציע לקרוא לשכונה "גולד בוטיק" ישנה  13נערך דיון בעניין שם השכונה החדשה בשכונה 
 התנגדות לשם "לועזי"  

חברי הוועד מבקשים מהחפ"ק לקרוא לרחוב בשם ישראלי בהתאמה לשמות באזור,    -   החלטה 
 "רחוב שביט".  - אופיר ממליץ להמשיך את שם הרחוב ל

 
 בסקירה על הקורה בישוב מבחינה מוניציפאלית. אילן הנגבי פותח  

מעברי חצייה וכל הקשור לתנועה עבר ריענון, טופלו  הייתה היערכות לפתיחת שנת הלימודים, נצבעו 
 הגדרות בביה"ס וכל נושא האבטחה וכך גם הגינון, הפתיחה הייתה מוצלחת. 

 
ה על פנס שאינו  עהמערכת מתריתאורת הלדים הושלמה כמעט במלואה יש מערכת בקרה לפנסים, 

 . 2023תושלם בשאיפה עד תחילת   6-, ו 5, 4, התקנת הלדים בשכונות תקין 
 

שלב א' של שיפוץ מתחם הצופים ומבני מועדון הנוער, הסתיים. נעזרו ביועצים   –  מרכז הנוער
ומבנה  , שירותים חיצוניים לנושא כיבוי אש. הוזמנו מבנים יבילים, תתווסף קפיטריה ואזור מוגן 

לתנועת בני עקיבא, מדובר גם כי במתחם זה יהיה מיקומו של השוטר הקהילתי ונקודת הזנק של  
 מד"א. 

עד סוף השנה המנהלת ובראשה אילן יעבירו את משרדיהם לאותו מתחם. לאחר שהכל יאושר  
 . (4אכלוס )אישור טופס  יקבל המתחם 

 
, בכל  ומסודרות באופן אסטטיפח נמצאות בתהליך בנייה, הן תהיינה מוקפות בקירות  פינות מיחזור

ם ואיזה פח מתאים לאיזה סוג  זפינת מיחזור יהיה שלט המורה על ימי הפינוי לאשפה, על ימי פינוי לג
 אשפה. 

  המועצה ביקשה לשים פח כתום בכל בית ביישוב אך אילן הביע התנגדות היות ואין לתושבים היכן
 לשים פח נוסף דבר שיגרום לפחים "להסתובב" בכל רחבי קיסריה. 

 
ועד לאור עקיבא, שביל הרכיבה יורחב והתאורה בשביל אף   8נבנה מכיכר שכונה  שביל האופניים

 ים" תקום.  –חודשים גם כיכר "אור  8 -היא תטופל. בתוך כ
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אים אלה שנבחרו ע"י וועדת חינוך.  ויוצבו בו משחקים לגיל  3עד   0יוקם גן לקטנטנים מגיל   בגן חרוב
 בפגישת ספקים שתתקיים יוחלט מי יקים את הפארק לקטנים. 

 
, אילן  13או בשכונה   12, בנוסף תקום גינת כלבים נוספת בשכונה 11הוקמה בשכונה   גינת כלבים 

 . 12מבקש לקבל מיקום שמקובל ע"י תושבי שכונה 
 

בנוסף מעדכן אילן כי יש כוונה להוסיף "מידיבאס" שיהיה חשמלי ויטען על הכביש, דבר שיתרום  
 להפחתת זיהום סביבתי.  
 . 24:00  – 19:00סגר בין השעות יג' י   11עדכון נוסף, שער שכונה 

 
ליאור בנושא אכיפה ומתן קנסות לחונים שלא כדין, הוועד ייתן גב רחב לכל נושא הפיקוח והמשילות,  

אכיפה נוספת תהיה בעקבות כניסת תושבים עם רכבם ברח'  לא תתכן חנייה על מדרכות ומדשאות! 
וטר שיחלק דוחות, מדובר פה  ברקת למרות שלט "אין כניסה" שמוצב במקום. חובה להעמיד ש

 בסכנת נפשות. 
 

בתחילת חודש מאי החל תהליך של קבוצות מיקוד וזאת כדי   –  יוליה מדווחת על פעילויות לתושב
  מיכל ירושלמי  מנחה את הקבוצות לפעילויות עתידיות. להבין איך קהילת קיסריה רואה תוכניות 

 שנים קדימה.  5-מסקנות תצאנה לאחר החגים ואז תוקמנה תוכניות ל
 

בתחום הרווחה קימת אכזב, כיום יש רבע אחוז משרה לעובדת סוציאלית, יש משרדים אך אין לא  
 מצליחים לגייס עובדים. יש בקיסריה מקרים רבים שצריכים טיפול של עובד סוציאלי. 

 
שעובדים עליה יוליה ומושיק יהיה מידע על השירותים שמקבלים  בחוברת  –  חוברת מידע לתושב

תושבי קיסריה ואיך ולמי לפנות. כל תושב חדש שיגיע לקיסריה יקבל חוברת שתעזור לו בקליטה  
 ביישוב. תהיה גם חוברת דיגיטאלית שתתעדכן מאופן קבוע. 

 
ליאור מבקש מחברי וועדת ספורט להגיע לישיבה שנקבעה בנושא. לדעתו המרוץ    – מרוץ קיסריה 

 צריך לעבור בתוך העיר העתיקה בין החומות ולאחר מכן לקיים הפנינג גדול ומסיבה לסיום. 
 

ורבות מהרשויות    ברשויות רבות התעורר הנושא  – השכרות קצרות ליאור ממשיך ומעדכן בנושא  
 בהיקף השכרות קצרות.   80% -של כהגיעו לתוצאות, יש ירידה  

עד כה הוועד עמד מול משפחות שמשכירות באופן לא חוקי ואף הצטרף למשפטים שהתקיימו, הגיע  
 הזמן שהחפ"ק והמועצה יעמדו מול העוברים על החוק. 

 
אלי רוט  ו  , וועדת תחבורה , חבר מטיראן כהןמציין את העזרה הרבה שהוא מקבל  מנוראופיר  
 ביטחון. בנושא 

ה, מהירות נסיעה  עוברת תהליך תכנון ע"י יועץ תנוע 11ממשיך ואומר כי תוכנית תנועה בשכונה 
, כמו  קמ"ש תחול על כל השכונות(  ויותקנו במפרים  30קמ"ש )בעתיד, מהירות תנועה   30-תוגבל ל

בעיקר   ת כן וועדת התחבורה והחפ"ק מחפשים פתרונות לבעיות "צווארי הבקבוק" והעומסים ברחובו
 בשעות הבוקר. 

 
  280 - חניכים, יש שאיפה להגיע ל 200  - בשגרה מגיעים כ – פעילות תנועת הצופים  –  מירט אודי 

יב' יש פעילות כמעט כל יום, לקבוצה זו יש  -חניכים. ימי הפעילות הם יום ג' ויום ו'. לבוגרים יא' ו
  170ו אך ללא הצלחה. בקיץ יוצאים מדריכים בשכר. יש ניסיון לשלב את תנועת בני עקיבא בפעילות ז 

 ימים.  10חניכים למחנה קיץ של 
 

מעולה אך חסר בו באופן ברור מים בעיקר, יש לטפל בהקדם בחלונות שלא   המעבר למבנה החדש
 נסגרים ודברים נוספים שיש לתקן, אודי יעביר רשימה. 

 אודי מסביר כי קיבל חוזה מהצופים עליו הוא לא מוכן לחתום. 
 ציב הוא מסביר על חוסר גדול בתקציב ויש הכרח להגדיל את תקציב הצופים. בנושא תק

יש ילדים שהוריהם לא יכולים לשלם על פעילויות מסוימות אך ככלל, אין חניך שעקב בעיה כספית לא  
 ישתתף בפעילות, וזה עקרוני. 

 
  ,תקציב הצופים  שמוליק מצטרף ואומר כי גם תקציב הנוער אינו מספיק ולכן רואה הכרח להגדיל את

 והרווחה ,רק צריך לבדוק על חשבון מי תבוא הגדלה זו מתוך התקציב השנתי.   הנוער
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לנושא נוער בלתי   2023-2022וועדת הכספים תדון עם החפ"ק על הגדלת התקציב לשנת  – חלטה ה

  המבוקש הוא סיוע להעביר כרטסת הוצאות הכנסות לשמוליק, ה בקש תפורמלי, חינוך ורווחה. אודי מ
 ₪ לטובת שנת תשפ"ג.   40,000 -של כ 

 
רות  למ שנת הלימודים, מדווחת על פתיחה ברגל ימין של  – החינוךבנושא   –  ביטון ישי ציפי 

נעשתה  ת שנת הלימודים ללא מזכירה, ללא אב בית וללא סגנית(האתגרים בבית הספר )התחילו א
 ת. והמנהל עבודה יפה של הצוותים 

 מטעם הוועד והחפ"ק.   לצוותי החינוך ביישוב  בשבוע הקרוב יחולק שי לחג 
למרות הצורך המיידי לפתוח גנים אלה    )באחריות המועצה(  12 השנה לא יפתחו גני הילדים בשכונה

רק לאחר הבחירות יהיה אישור תקציבי  , ברי המועצה לד. ביישובמס בגנים האחרים  וקטין את העולה
 להתחיל בבינוי. 

נארח את ראש אגף החינוך במועצה ומנהלת  בה תתקיים פגישה של וועדת חינוך   (12.9.22מחר )
יוצגו תוכניות הגנים לכל השנה, כל גן יקבל אפיון משלו וכול הגנים יעבדו באופן  מחלקת גני ילדים  

 בה יסיירו הילדים מחוץ לגן.  ת משולב, מלבד זאת תתקיים למידה חוץ גני
יתקיים ערב מתנדבים ובו ישתתפו מתנדבים מכל הישוב, צעירים ומבוגרים,   ( 20.9.22' )א ביום 

בבית הספר,   החלה לפעול פינת חי יחולקו למתנדבים הצעירים מלגות. עוד מוסיפה ציפי כי 
ונאמר כי הדבר   הוזמנו, יש פנייה למועצה להגדיל את סף הביטוח  , המחשבים שנגנבו בפריצה

 בבדיקה. 
 

ממליצה על הסדנה המדברת בנושא התנדבות בקהילה, גם ליאור   – סדנה לוועדים  – סיגל אילנה 
 "העצמת הקהילה". ממליץ על נושא 

בנוכחות דנה רובין   3.10.22 -אילנה מבקשת מכל חברי הוועד להגיע למפגש של צח"י שיתקיים ב 
 מהרווחה. 

 
 רפי דהן עדכן:  -  4נוסף בשכונה  בעניין דרישה לפתיחת בית כנסת  -  וועדת דתיו"ר  – דהן רפי 

 לפתיחת בתי כנסת ביישוב !   5בקשות שונות, מתוכם  7על שולחן ועדת הדת מונחות  
מנדרינה מתנהל מניין בניהולו של הרב עוזי שסיים את תפקידו בבית הכנסת המרכזי ואיגד   ברחוב 

 ות וחגים. מספר משפחות )"הפורשים"( לתפילה בשבת 
שנות הדת בקיסריה שרב מסיים את תפקידו בבית הכנסת ו"מחליט"    30 -זאת הפעם הראשונה ב 

 בקיסריה.  להישאר
 

  נערכה פגישה במשרדי החפ"ק יחד עם ליאור בר, ראשי החפ"ק והפורשים.  7/9בתאריך 
סת המרכזי  יו"ר ביהכנ"ס המרכזי מר אבי פרנקל קרא בפגישה לפורשים לחזור ולהתפלל בבית הכנ

 מאחר ואין שום מחלוקת. 
 הכנסת המרכזי.  מסביב לבית -  8,3,2,4,5הפורשים מתפללים בנוסח זהה וכולם מתגוררים בשכונות  

בית תפילה אינו מועדון חברים. אנשים מוזמנים להתפלל בבית כנסת ואח"כ להתכנס למפגש חברתי  
 בבית כרצונם. 

תוך קהילות וחברי הוועדה תמיד יהיו נכונים להיות  ועדת הדת אינה מתערבת בסכסוכים פנימיים ב
 גורם מגשר ומפשר. 

 מספק קריטריונים:  נוסף בלב היישוב וקבעה  מתנגדת להקמת בית כנסת ועדת הדת 
בקיסריה לכל תושב יש בית כנסת במרחק הליכה מביתו. )מלבד   -. פתרון בית תפילה לתושב  1

 הרחוקה(  10שכונה 
 שנים לפתיחת בית כנסת ע"י אחרים.  12,   10שולחן ועדת הדת קיימות בקשות של על   -. קדימות  2
 מניינים רבים קמו בבתים ולבסוף כולם חזרו לבית הכנסת.  -המניין   . וותק3
  לא ניתן "רוח גבית" למפצלי קהילות ולא נפתח בית כנסת עפ"י גחמה אישית של   -. איחוד היישוב  4

 תושב כזה או אחר. 
קיסריה במהותה יישוב חילוני, פלורליסטי, מרבית תושבי היישוב "נרתעים" מתחושת    -וו  . סטטוס ק 5

  הדתה.
 יענות מיידית לכולם. ההיענות לבקשה אחת תחייב ב -. סחף בפניות  6
     
   

  גן בכל שכונה !  שיגרום לפתיחת בית כנסת בכל צריך להיזהר מתקדים
       

 יהפוך חלילה לחילול השם. הנושא נפיץ מאוד והרצון בקידוש השם  
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 חברי הוועד מסכימים כי יש לשמור על סטטוס קוו בענייני הדת ביישוב. 

 
 

מבקש לזרז את הגשת תקציב הוועד ואת דוחות ביצוע התקציב. כמו   –וועדת ביקורת  –  סוקולובירון 
 צורך בקרה. כן מזכיר כי יש לעקוב על ההחלטות שמתקבלות בישיבות הוועד ולערוך לוחות זמנים ל

 
 21:45מושיק נועל את הישיבה בשעה 
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